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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 12/05 z dnia  20 
grudnia  2005 r – godz. 10 00 

 
 

1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 23 
grudnia 2005 r. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2006. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  4 spośród 7 
osob owego składu  Komisji co stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji .  

  
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 

 
 Radni nieobecni : Maria Drzazgowska , Jadwiga Fudala. 
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Ad. 1.  Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady. 
 
 
  Przewodniczący Komisji przedstawił następujące proj. uchwał : 
 
 

 
 - proj. uchwały w spr.  zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 
 
  Na obrady Komisji przybyła radna Jadwiga Fudala. 
 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 

 Wiesław Kowieski Prezes ZUW Słupsk 
 - omówił propozycje stawek za wodę i ścieki. Wyjaśnił, iŜ w roku 

bieŜącym na podstawie wystawionych faktur powstała róŜnica w 

kwocie 36 tyś zł pomiędzy ilością wody, a ilością ścieków. Ten  

temat  był przypomniany  na spotkaniu z Przewodniczącymi 

poszczególnych Komisji . Wówczas padła propozycja by nie 

róŜnicować stawek i by  wszyscy mieli równą stawkę za ścieki tj. 

mieszkańcy i odbiorcy prowadzący działalność produkcyjną i 

ośrodków wczasowych W roku ubiegłym  ci co prowadzą 

działalność gospodarczą mieli stawkę za 1 m3  
ścieków 3,32 zł , a 

mieszkańcy – 2,85 zł (netto). Po dokonaniu kalkulacji mieszkańcy  

mili płacić stawkę za 1 m3 
 ścieków w wysokości 3,29 zł netto. Na 

spotkaniu z Przewodniczącymi Komisji ustalono, Ŝe stawka taka 
jest za duŜa i mieszkańcy będą  płacić 3 zł, a 0,29 zł do kaŜdego m

3 

ścieków będzie dopłata z budŜetu gminy, która będzie rozliczana 

kwartalnie. Taka propozycja stawek jest przedstawiona w uchwale . 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- ile wynosi na dzień dzisiejszy urzędowy procent inflacji. Co 
będzie jeŜeli okaŜe się, Ŝe ten procent jest niŜszy. 
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Wiesław Kowieski Prezes ZUW Słupsk 
- wskaźnik inflacji wynosi 2,9 %. Na dzień dzisiejszy  Minister 
Finansów  podaje , Ŝe „prawdopodobnie”. Dopiero  po zakończeniu 
roku w  I kw 2006 r będzie oficjalnie podany przez Ministra 
Finansów wskaźnik inflacji. JeŜeli wskaźnik ten będzie niŜszy to 
ponownie się spotkamy i będziemy rozmawiać. Natomiast, jeŜeli 

będzie wyŜszy to nie ma moŜliwości dokonywania zmian. Za rok 
ubiegły gmina miała dopłacić 53 tyś zł i nie dokonała tego ze 

względu na przepisy prawa. W związku z tym kwota ta jest 

wliczona do kalkulacji kosztów. Gdyby nie ta kwota stawka byłaby 

o wiele mniejsza. 
Na spotkaniu u Pana Wójta  była propozycja  zróŜnicowanie stawek 

tj. inna stawka dla mieszkańców i inna dla odbiorców 

prowadzących działalność produkcyjną i ośrodków wczasowych. 

Na Państwa Ŝyczenie polecono mi przygotowanie jednolitej stawki . 
Stawki za wodę i ścieki nie ustala się w odniesieniu do tego co się 

płaciło wcześniej lecz od kosztów rzeczywistych tj. ilości 

skupionych ścieków , a kosztów poniesionych. Koszty poniesione 

płacimy dla wodociągów miejskich. Cały czas mówię byście 

Państwo  przekazali do eksploatacji sieć kanalizacyjną  
wodociągom miejskim  
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- problem wód opadowych , które dostają się do ścieków jest 

problemem w całym kraju. Sprawa wód opadowych jest 

rozpatrywana przez Sejm. 
 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- na spotkaniu Przewodniczących Komisji była wersja taka by 

Ośrodki Wczasowe płaciły 3,49 zł za 1 m
3  
ścieków. Gmina miała 

dopłacać 0,15 zł do 1 m
3 
ścieków. Stawka dla mieszkańców miała 

wynosić 3,08 zł  Czy jest moŜliwość zmniejszenia stawki za ścieki 

o kwotę 0,5 zł dla mieszkańców , a zwiększenia o tę kwotę dla 

ośrodków  wczasowych 
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Wiesław Kowieski Prezes ZUW Słupsk 
- jest to zły kierunek poniewaŜ ilość ścieków od odbiorców 
prowadzących działalność gospodarczą  w stosunku do całej ilości 

ścieków jest niecałe 10 % . Gdyby ścieków było po równo to 
wówczas moŜna by było przyjąć taką propozycję. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- dlaczego wszystkie wody opadowe obciąŜają mieszkańców, a nie 

ośrodki wczasowe. Jednym z problemów jest nieszczelność sieci 
kanalizacyjnej i ZUW ponosi straty głownie z tytułu  wód 
opadowych  
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- nie moŜna mówić o nieszczelności sieci kanalizacyjnej . 

Problemem są wody  opadowe, które są problemem nie tylko w 

naszej gminie lecz ogólnokrajowym . By zminimalizować ten 

problem prowadzone są kontrole wspólnie z Prezesem ZUW. Nie 

da się w 100 % wykluczyć wody opadowe. Na Przewłoce jest 

nieszczelna kanalizacja lecz nie moŜna tego uogólniać do całej 

gminy poniewaŜ nowa kanalizacja jest szczelna 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- czy moŜna przyjąć mniejszą stawkę za wodę dla pozostałych 

odbiorców  
 
 
Wiesław Kowieski Prezes ZUW Słupsk 
- zaproponował stawkę 1,42 zł za 1 m3  wody  
 
 
Członek Komisji Piotr Czerwonka 
- czy moŜna by było przyjąć w taryfie II – dla pozostałych 
odbiorców  stawkę za  wodę w wysokości  1,40 zł 
 
 
Po burzliwej dyskusji Prezes ZUW przystał na stawkę za wodę 
w wysokości 1,40 zł dla pozostałych odbiorców wyjaśniając , iŜ 
w spr. przedmiotowego proj. uchwały nie będzie uczestniczył w 
dalszych posiedzeniach Komisji i Sesji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały z następującymi 

stawkami: 
Taryfa I dla odbiorców prowadzących działalność produkcyjną i 
ośrodków wczasowych – woda  3,25  zł za 1 m3 wody netto, ścieki 332  
zł za 1 m3 ścieków ..  
Taryfa II – dla pozostałych odbiorców - woda  1,40 zł za 1 m3 wody 
netto, ścieki 3,00  zł za 1 m3 ścieków . Dopłata za 1 m3 ścieków w 
wysokości 0,29 zł netto z budŜetu gminy 
Taryfa III – stała miesięczna opłata abonamentowa za wodomierz –
2,20 zł brutto. 
 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 - proj. uchwały uchwalenia Regulaminu dostarczania 
wody i  odprowadzania ścieków obowiązującego na 
terenie gminy Ustka  

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia 
międzygminnego z Gminą Miejską Ustka w spr. 
przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczeni a 
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w 
Krajowym Programie Oczyszczania Ścieków 
Komunalnych (realizacja wspólnej inwestycji pn. 
„Rozbudowa oczyszczalni  ścieków w Ustce wraz z 
kolektorami przerzutowymi”)  
 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
Przewodniczący Komisjo ogłosił 15 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 12 10  do godz. 12 25 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
 
 
 - proj. uchwały w spr. zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia reg ulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektórych innych składników wynagradzania, 
ustalenia regulaminu wysokości szczegółowych zasad 
przyznawania i wyp łacania dodatków socjalnych tj. 
mieszkaniowego i wiejskiego, a  takŜe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół dla 
których Gmina Ustka jest organem prowadzącym 
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  W/w proj. uchwały omówił Jan Leśny Dyrektor ZOEAS. 
 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 

 

 - proj. uchwały w spr.  zmiany Uchwały Nr XXIII/251/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 stycznia 2005 r w spr. 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2005  
 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
 - proj. uchwały w spr. nadania nazw ulic w obrębie 
Przewłoka 
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Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
 - proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulic y w obrębie 
Wodnica  
 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 - proj. uchwały w spr. wprow adzenia opłaty 
administracyjnej  
 

 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
- proj. uchwały w spr. szczególnych zasad i trybu 
przyzna wania stypendiów osobom zajmującym się 
twórczością artystyczną , upowszechnianiem kultury lub 
opieką nad zabytkami oraz określenia wysokości 
stypendiów.  

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj . uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r.  

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- przedstawiła zmiany w/w proj. uchwały zgodnie  z 
uzasadnieniem. 

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 

- proj. uchwały w spr. wyraŜenia zgody na podpisanie 
aneksu porozumienia w zakresie wspólnej inwestycji na 
modernizację – przebudowę nawierzchni na drodze 
powiatowej Nr 1103 G Lędowo – Modła zawartego w dniu 
10 października 2005 r ze Starostwem Powiatowym w 
Słupsku 
 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   

zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 2006 
rok.  
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 

 
 
  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
  - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem  
 
 

Członek Komisji Piotr Czerwonka 
- wnioskuję o zwiększenie  planowanych  wydatków na Kościoły   w 
dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – ochrona i 
konserwacja zabytków z kwoty 20 tyś zł na kwotę 60 tyś zł.  
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Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- wniosek dot. zmian w  budŜecie przedłoŜonym przez organ 

wykonawczy musi zawierać wskazanie, w którym dziale, rozdziale 

i paragrafie zmniejsza się wydatki, w którym dziale, rozdziale i 

paragrafie zwiększa się wydatki z podaniem uzasadnienia tych 
zmian. Zmiany te nie mogą spowodować wzrostu deficytu 

budŜetowego. Poczekajmy z tą sprawą  jak będzie wiadomo jakie 

jest faktyczne wykonanie  budŜetu.  
 

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- jeŜeli chcielibyśmy zwiększyć środki w budŜecie to musimy 

wskazać skąd  je zabrać. W związku z powyŜszym wniosek 

radnego P. Czerwonki jest bezprzedmiotowy do uchwały 

budŜetowej . Zostanie przegłosowany po uchwale budŜetowej. 
 
 
W związku z brakiem zapytań do proj. budŜetu na 2006 r 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie niŜej 
wymieniony proj. uchwały w przedłoŜonej wersji 
 
 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 2006 
rok.  
 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński   
- poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra Czerwonki tj.  
> zwiększyć   planowane  wydatki   w dziale Kultura i ochrona 
dziedzictwa narodowego – ochrona i konserwacja zabytków z kwoty 
20 tyś zł na kwotę 60 tyś zł.  
 

 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
podjęła  w/w wniosek. 
 
 

 
Ad. 2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
  
 

Przewodniczący  Komisji Bogdan śabiński   poddał pod 
głosowanie: 

 
 

Protokół Nr 11/2005 z dnia 22 listopada  200 5 r 
  

 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  
Protokół Nr 11/2005 bez uwag.  
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Ad. 3. Ustalenie planu pracy Komisji  na rok 2006.  
 
 
 Komisja jednogłośnie przy 5 głosach „za” przyjęła plan 

pracy Komisji na rok 2006 zgodnie z zał. Nr 1 do 
niniejszego protokołu.  

 
 

Ad. 4.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski.  
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. Odpowiedź Pana Wójta na pismo Zgromadzenia SS. 

Franciszkanek MNP Dom Generalny KrzyŜanowice w 
spr. partycypacji w kosztach  polegających na 
sfinansowaniu 2 pokoi dla przyszłych mieszkańców Gminy 
Ustka.  

 
2. Odpowiedź  Prezesa Zakładu Usług Wodnych w 

Słupsku w spr. wyjaśnienia w zakresie kalkulacji  stawek 
dla poszczególnych grup odbiorców z terenu gminy Ustka 
na dostawę wody i odbiór ścieków na 2006 r. 

 
3. Odpowiedź Zastępcy Wójta do Spółki z o.o. „BETA – 

STYL” w spr. przedłoŜenia prawidłowego rozliczenia 
wynikającego z wezwania z dnia 05-09-2005 r  

 
4. Postanowienie Prokuratury Rejonowej w Słupsku o 

odmowie wszczęcia dochodzenia w spr. wydobywania 
Ŝwiru i piasku bez wymaganej koncesji i wyrządzenia w 
ten sposób powaŜnej szkody w mieniu w okresie od 1995 r 
do 21 sierpnia 2003  r w Objeździe. 

 
5. Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 28 października 

2005 r 
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Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński   przedstawił 
następujące  pisma: 
 
 
/* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publiczność ze względu na prywatność osoby/ 
- dot. umorzenia dwóch rat za wykup mieszkania w m. Gąbino w 

wysokości 500 zł 
 
Komisja zaopiniowała negatywnie w/w podanie. 
Ewentualnie  rozłoŜyć naleŜność na mniejsze raty. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
 
 

/* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publiczność ze względu na prywatność osoby/ 
-  w spr. realizacji zadania – przebudowy ul. Wczasowej wraz z 
zejściem do morza  i ul. Piaskowej  w Rowach 
 
 
Przewodniczący  Komisji Bogdan śabiński 
- proponuje następujące stanowisko . Nazwa  ul. Piaskowej jest od 
1998 r. Przy realizacji inwestycji  ul. Wczasowej , nie moŜe być 

zrealizowana ul. Piaskowa z uwagi na brak projektu technicznego. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zajęła stanowisko jak wyŜej. 

 
 

MORPOL S.A. 
- modernizacji drogi dojazdowej do Zakładu 
 
 
Komisja nie widzi  moŜliwości realizacji  inwestycji  z 
uwagi na brak środków finansowych. Droga nie jest ujęta 
w wieloletnim planie inwestycyjnym . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 

 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 13 50  zamknął obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 
 
 


